

World Junior A Challenge , Tournament



Canada West

3

	Canada West	1	2	3	OT1	OT2	T
	Russia	0	1	1	0	0	2



Russia

2

FINAL / OT ➔

Game ID: 6
Round: Preliminary
Group: B
Date: Dec 16, 2014
Time: 8:30 PM EST
Location: West Central Events Centre, Kindersley, Sask.
Status: Final/OT
Referee Colin Watt, Mike Campbell
Linesman Tarrington Wyonzek, Ryan Gibbons

Game Notes:
JOST SCORES SHOOTOUT WINNER, CANADA WEST ENDS PRELIMS WITH WIN
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Tyson Jost (Kelowna, B.C./Penticton, BCHL) scored in regulation time and added the winner in the shootout to lead Canada West to a 3-2 win over Russia in the preliminary round finale Tuesday night at the 2014 World Junior A Challenge. The win sets up an all-Canadian quarter-final on Wednesday night, with Canada West meeting Canada East (7:30 p.m. CT). It's the first time the Canadian rivals have ever met in the quarter-finals. With the game on his stick, Jost skated wide to the left of Anton Krasotkin, cut towards the net and snapped a quick, low shot just over the blocker of the Russian netminder to clinch the victory. Gabe Bast (Red Deer, Alta./Penticton, BCHL) had the other goal in regulation for the Canadians, who gained a small measure of revenge for their 5-2 loss to Russia in last year's semifinals. Denis Guryanov and Kirill Kaprizov scored goals and Dmitri Zhukenov added two assists for Russia, which will face Switzerland in Wednesday's other quarter-final (3:30 p.m. CT). Jost wasted no time opening the scoring, stepping into the Russian zone and beating Krasotkin through the five-hole just 1:39 in for his second goal in as many games. Bast also got his second early in the middle frame, following a Jost shot to the net and banging in a bouncing puck. Demico Hannoun (North Delta, B.C./Penticton, BCHL) earned the second assist as three Penticton Vees combined on the 2-0 goal. Guryanov got the Russian comeback started less than five minutes after Bast's goal, rushing into the Canadian zone and beating Tommy Nixon (Sherwood Park, Alta./Sherwood Park, AJHL) with a shot that handcuffed the Canada West goaltender. Kaprizov tied it at 3:37 of the third period, forcing overtime and, ultimately, a shootout. Jackson Keane (Winnipeg, Man./Winnipeg, MJHL) went first for the Canadians, beating Krasotkin through the legs with a slick deke, and Nixon responded by turning away Vladimir Barabanov. After Hannoun rattled his shootout opportunity off the crossbar, Nixon made it two-for-two with a save on Mikhail Vorobyov and set the stage for Jost's winner. Canada West outshot the Russians in every period, and finished with a 46-34 advantage overall.

JOST MARQUE LE BUT GAGNANT EN TIRS DE BARRAGE ET CANADA OUEST TERMINE LA RONDE PRÉLIMINAIRE AVEC UNE VICTOIRE
JASON LA ROSE
KINDERSLEY, Sask. – Tyson Jost (Kelowna, C.-B./Penticton, BCHL) a marqué en période réglementaire et obtenu le but gagnant en tirs de barrage. Canada Ouest a ainsi défait la Russie 3-2 au match final de la ronde préliminaire, mardi soir, au Défi mondial junior A. La victoire occasionne donc un match de quart de finale entièrement canadien qui aura lieu mercredi soir lorsque Canada Ouest affrontera Canada Est (19 h 30 HC). Il s'agira de la toute première fois que les adversaires canadiens se rencontrent en quart de finale. En pleine possession du match, Jost s'est avancé à la gauche d'Anton Krasotkin, a coupé vers le filet et a décoché un tir rapide mais bas, tout juste au-dessus du bloqueur du gardien de but russe pour sceller la victoire. Gabe Bast (Red Deer, Alb./Penticton, BCHL) a inscrit l'autre but en période réglementaire pour le Canada qui s'est très possiblement senti un peu racheté à la suite de sa défaite de 5-2 contre la Russie à l'occasion de la demi-finale de l'année passée. Denis Guryanov et Kirill Kaprizov ont marqué des buts et Dmitri Zhukenov a ajouté deux mentions d'aide pour la Russie qui affrontera la Suisse lors de l'autre match de quart de finale de mercredi (19 h 30 HC). Jost n'a pas perdu de temps pour ouvrir la marque en entrant dans la zone russe pour faire passer la rondelle entre les jambes de Krasotkin à seulement 1 min 39 s. Il a ainsi marqué son deuxième but en autant de matchs. Bast a aussi marqué son deuxième but tôt au deuxième engagement en frappant la rondelle qui rebondissait à la suite d'un tir au filet de Jost. Demico Hannoun (North Delta, C.-B./Penticton, BCHL) a obtenu la deuxième mention d'aide alors que trois joueurs des Vees de Penticton ont contribué à la marque de 2-0. Guryanov a déclenché la remontée russe moins de cinq minutes après le but de Bast en entrant avec fugueur dans la zone canadienne pour déjouer Tommy Nixon (Sherwood Park, Alb./Sherwood Park, AJHL) avec un tir qui a ligoté les mains du gardien de but de Canada Ouest. Kaprizov a égalisé la marque à 3 min 37 s en troisième période et a ainsi forcé la tenue d'une période de prolongation, puis de tirs de barrage. Jackson Keane (Winnipeg, Man./Winnipeg, MJHL) a été le premier joueur à tenter sa chance pour l'équipe canadienne et a déjoué Krasotkin grâce à une super feinte, puis Nixon a rétorqué en détournant Vladimir Barabanov. Après que Hannoun a raté son occasion avec un rebond sur la barre transversale, Nixon a réussi à arrêter le tir de Mikhail Vorobyov et a ainsi préparé le terrain pour le but gagnant de Jost. Canada Ouest a dépassé les Russes au chapitre des tirs au but au cours de chacune des périodes et a terminé avec un avantage de 43-34.

Shots on Goal

Team	1	2	3	OT1	OT2	Total
Canada West	17	16	10	3	0	46
Russia	13	11	9	2	0	35

Power Plays

Team	PP	PIM
Canada West	0-3	10
Russia	0-5	8

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
1:39	Canada West	Tyson Jost Goal (even strength) Assists: Viktor Dombrovskiy	CAN-W 1 - RUS 0
Time	Team	Penalty Detail	
12:10	Russia	Andrei Bannikov (served by Andrei Bannikov): High-Sticking - Minor (2:00)	
16:24	Canada West	Cole Gammer (served by Cole Gammer): Interference - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
3:53	Canada West	Gabe Bast Goal (even strength) Assists: Tyson Jost , Demico Hannoun	CAN-W 2 - RUS 0
8:49	Russia	Denis Guryanov Goal (even strength) Assists: Vladimir Barabanov , Dmitri Zhukenov	CAN-W 2 - RUS 1
Time	Team	Penalty Detail	
1:38	Russia	Artyom Ivanyuzhenkov (served by Artyom Ivanyuzhenkov): High-Sticking - Minor (2:00)	
11:13	Canada West	Connor James (served by Connor James): Tripping - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
3:37	Russia	Kirill Kaprizov Goal (even strength) Assists: Dmitri Zhukenov	CAN-W 2 - RUS 2
Time	Team	Penalty Detail	
0:08	Canada West	Cole Gammer (served by Cole Gammer): Slashing - Minor (2:00)	
5:35	Canada West	Connor Hobbs (served by Connor Hobbs): Charging - Minor (2:00)	
16:31	Russia	Dmitri Zhukenov (served by Andrei Obidin): Checking from Behind - Minor (2:00)	

OT1 Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
Time	Team	Penalty Detail	
2:45	Canada West	Gabe Bast (served by Gabe Bast): Slashing - Minor (2:00)	
4:11	Russia	Ivan Yemets (served by Ivan Yemets): Interference - Minor (2:00)	

OT2 Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
0:00	Canada West	Shootout Won	CAN-W 3 - RUS 2
Time	Team	Penalty Detail	

Shootout Summary

	Canada West		Russia
Skater	Scoring Detail	Skater	Scoring Detail

# 9 Jackson Keane	Goal
# 19 Demico Hannoun	Save
# 11 Tyson Jost	Goal
Total:	2

# 26 Vladimir Barabanov	Save
# 10 Mikhail Vorobyov	Save
Total:	0

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Connor James	0	0	2
3	Gabe Bast	1	0	2
4	Griffin Mumby	0	0	0
5	Viktor Dombrovskiy	0	1	0
6	Dante Fabbro	0	0	0
7	Carmine Buono	0	0	0
8	Connor Hobbs	0	0	2
9	Jackson Keane	0	0	0
10	Rhett Gardner	0	0	0
11	Tyson Jost	1	1	0
12	Ryley Risling	0	0	0
14	Cody Young	0	0	0
15	Paul Lovsin	0	0	0
16	Kurt Keats	0	0	0
17	Mitchell Vanderlaan	0	0	0
19	Demico Hannoun	0	1	0
21	Tyler Busch	0	0	0
22	Sheldon Rempal	0	0	0
24	Cole Gammer	0	0	4
25	Marcus Vela	0	0	0
Totals:		2	3	10

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Tommy Nixon	65:00	35	33	WIN
31	Evan Weninger	0:00	0	0	0
Totals:		65:00	35	33	0

Coaches	
#	Name
	Signature

Russia				
Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Vadim Kudako	0	0	0
3	Mikhail Sidorov	0	0	0
4	Alexander Kozyrev	0	0	0
7	Yegor Rykov	0	0	0
8	Nikolai Chebykin	0	0	0
9	Alexander Shemerov	0	0	0
10	Mikhail Vorobyov	0	0	0
11	Artyom Volkov	0	0	0
12	Artyom Ivanyuzhenkov	0	0	2
13	Yevgeni Mityakin	0	0	0
17	Danila Kvartalnov	0	0	0
18	Andrei Obidin	0	0	0
21	Kirill Kaprizov	1	0	0
22	Andrei Bannikov	0	0	2
23	Roman Ivashov	0	0	0
24	Ivan Yemets	0	0	2
25	Denis Guryanov	1	0	0
26	Vladimir Barabanov	0	1	0
27	Dmitri Zhukenov	0	2	2
Totals:		2	3	8

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Anton Krasotkin	65:00	46	44	LOSS
30	Ilya Samsonov	0:00	0	0	0
Totals:		65:00	46	44	0

Coaches	
#	Name
	Signature